
 

Møte start: Kl.: 1900.  

Møte slutt: Kl.: 2100. 

Neste styremøte: Lørdag 9. Desember 2023 

STYREMØTE 19. OKTOBER 2023  

TIL STEDE: Svein Granøien, Karstein Karlsaune, Mathias Harstad, Anders Gunhildsøien, Lise Beate, Siv 
Ingrid Lund, Stig Midthjell og Hans Morten Breiby.  

Ikke til stede:  

Kristin, Martin og Trond. 

 

Anders sitt ord:  

 

INFO FRA UTVALGENE  

KVINNEUTVALGET:  

-9 kvelder i år, 2 avlyst pga. Veien opp til Furukollen. I snitt er det ca. 8 damer hver kveld det er 
skyting.  

-Introjakt på hare søkes om. 

-Flere damer har fått tilbud om å bli en del av kvinneutvalget slik at flere blir med å hjelpe til under 
aktiviteter og at de får ansvarsoppgaver. Dette vil forhåpentligvis øke aktiviteten ytterligere. 
Engasjerte kvinner som møter opp. 

 

 

FISKEUTVALGET: 

-Stamlaks og prøvefiske. Har vært vanskelig med prøvefiske grunnet lite laks. Det meldes om «rare» 
forhold i elva der det er lite fisk. 



-Jon Kristian Haukdal skal fly drone over gytegroper i elva 3 ganger med 10 dagers mellomrom. Dette 
vil forhåpentligvis gi resultater på hvor mye fisk det er i gytegroper. 

-Etter flom i elva mangler 2 benker og et bord på Refseth vald. Mye av valdet har forandret seg så 
det blir spennende å se hvilke konsekvenser dette har for fiskevaldet neste år. 

-Oppgjør er ferdig, regnskapsmessig. 

-Bra med ungdomsaktivitet i elva i år. 

 

 

JAKT- OG HUNDEUTVALGET:  

-Halvparten av ... er refundert. 

 

UNGDOMSUTVALGET:  

 

ØKONOMI:  

- «Søknad om tilskudd til aktiviteter og møteplasser for inkludering av barn og unge» ble avslått av 
kommunedirektøren. Vi forbereder oss på å klage på dette vedtaket. 

-En del utgifter og utestående beløp. 

-Tar opp et nytt lån på klubbhuset for å dekke fremtidige regninger som trengs. Blant annet nytt tak 
osv. 

 

 

FURUKOLLEN:  

-Fremdeles aktivitet i Furukollen per 19. oktober 2023.10.19. 

-Bra med folk, bra med aktivitet i år, har arrangert stevner i det siste. 

-Vært mye ungdomsserier i år. 

-Det jobbes med å forbedre banene kontinuerlig. 



-Det kommer flere aktive skyttere, ca. 8-9 stk. Fra andre kommuner som vil øke aktiviteten på 
haglebanene, svært positivt at disse vil ta turen til oss. 

-Plater bak sofaen på riflebanen har blitt plukket ned etter fuktskader i vinter. Nytt tak på riflebanen 
må etter hvert vurderes der snøen siger og legger seg inn mot veggen. 

-Antas å gå i underskudd etter noen store investeringer som f. Eks ny leirduekaster.  

-I år har vi den høyeste omsetningen på skytebanene noensinne. 

 

KLUBBHUS: 

-Ny varmepumpe må anskaffes i klubbhuset etter forrige pumpe ble ødelagt etter renovering av 
bygget. Varmepumpe skal kjøpes gjennom Gaula Elektro som er sponsor hos oss. 

-Vi må ta en avgjørelse på størrelse på veranda. 

-Walter Beddari og Jostein fra Gauldal VGS er svært fornøyde med den oppgaven og arbeidet de har 
fått med klubbhuset. De ligger foran skjema. 

 

Annet:  

-Lise Beate lager en collage med sponsorer for å fremheve dem mer. 

 

 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 


